
انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

یـن  مهم تر ن  را رزشـکا و کمیسـیون 
کمیسـیون کمیتـه ملـی المپیـک اسـت؛ 
کمیسیونی که از نظر کمیته بین المللی 
المپیـک نیـز اهمیـت ویـژه ای دارد و 
مسـئولان ایـن نهـاد بین المللـی همـواره 
یـن  ا روی  را  ن  تمرکزشـا بیشـترین 
 IOC کمیسـیون گذاشـته اند. بـه تبـع از
بایـد در ایـران هـم همیـن اتفـاق بیفتـد 
امـا شـرایطی کـه از ابتـدا رقـم خـورده، 
باعـث شـده تـا کمیسـیون ورزشـکاران از 
اولیـن دوره تشـکیلش حواشـی زیـادی 
داشـته باشـد. حضـور قهرمانانـی چـون 
هـادی سـاعی، آرش میراسـماعیلی، 
حمیـد سـوریان و تعـدادی دیگـر در دوره 
اول کمیسـیون نـه تنهـا بـه آرامـش ایـن 
کمیسـیون کمـک نکـرد؛ بلکـه شـرایطی 
پیـش آمـد کـه ایـن قهرمانـان علیـه هـم 
مصاحبـه کردنـد و کار بـه جایـی رسـید 
کـه یکـی مثـل سـوریان، رفتـن را بـه 
مانـدن ترجیـح داد. برخـورداری از شـش 

صندلـی در مجمـع کمیتـه ملـی المپیک 
باعـث شـد در سـال پایانـی دوره اول، 
مسـئولان وقـت کمیتـه در امـور ایـن 
کمیسـیون دخالـت کننـد و بـرای اینکـه 
رأی بیشـتری در اختیـار داشـته باشـند، 
سعی در گنجاندن ورزشکاران هماهنگ 
بـا خـود داشـته باشـند کـه البتـه همیـن 
مسـأله بـه اختلافـات دامـن زد. دو سـه 
ورزشـکار ریاسـت را می خواسـتند و 
دو سـه نفـر دیگـر عضویـت در هیـأت 
اجرایـی را. همیـن موضـوع باعـث شـد 
بیـن چهره هایـی کـه همیشـه دوسـت 
بوده انـد، مثـل بهـداد سـلیمی و احسـان 
حـدادی حـرف و حدیث هایـی پیـش آیـد 
تـا اینکـه انتخابـات داخلـی هـم برگـزار و 
تکلیـف روشـن شـد. از آن زمـان بـه بعـد 
اتفاقـی نیفتـاد و هیـچ خبـری دربـاره ایـن 
کمیسـیون بـه گـوش نرسـید تـا اینکـه 
به یکباره عنوان شـد روز شـنبه نشسـتی 
بـا حضـور خسـروی وفا برگـزار شـده و 
دقیقـاً بعـد از ایـن جلسـه اسـت کـه خبـر 
اسـتعفای سـجاد بـه گـوش می رسـد. 
ن کـه  را رئیـس کمیسـیون ورزشـکا

خودش در فرانسـه اسـت و جالب اسـت 
کـه وقتـی دربـاره اسـتعفایش حـرف زده 
می شـود، ابـراز تعجـب می کنـد. گویا این 
استعفا تازگی ندارد اما اینکه چرا در این 
مقطـع دربـاره اش حـرف زده می شـود، 
قابـل تأمـل اسـت. کسـی در کمیتـه ملـی 
المپیک به این موضوع واکنشـی نشـان 
نمی دهـد و محمـد بیداریـان هـم ایـن 
خبـر را نـه تأییـد می کنـد و نـه تکذیـب. 
چیزی که با قطعیت می توان درباره اش 
حـرف زد، ایـن اسـت کـه حتمـاً در پـس 
ایـن اسـتعفا، ماجـرای پیچیـده ای وجـود 
دارد و هیـچ بعیـد نیسـت کـه عاملـی در 
ایـن مقطـع باعـث شـده کـه خبر اسـتعفا 
اعـلام شـود. حتمـاً در روزهـای دیگـر و بـا 
شنیدن حرف های سجاد گنج زاده، بهتر 
می تـوان دربـاره ایـن موضـوع و زوایـای 

مختلفـش اظهـار نظـر کـرد.
 

 بیداریان: سجاد باید 
در کمیسیون درباره 

تصمیمش صحبت کند
محمد بیداریان، سخنگوی کمیسیون 

ورزشـکاران اسـت. او دربـاره آنچـه در 
ایـن مـدت بـر ایـن کمیسـیون گذشـته، 
جلسـه  ز  ا  . هـد می د تـی  ضیحا تو
بـا خسـروی وفا می گویـد، تـا اینکـه 
بـه موضـوع اسـتعفا می رسـد: »روز 
شـنبه نشسـتی بـا حضـور خسـروی وفا 
رئیـس کمیتـه ملـی المپیـک، دبیـرکل 
و نایب رئیـس کمیتـه ملـی المپیـک 
برگـزار شـد. در ایـن جلسـه دو اتفـاق 
خـوب رخ داد اولـی اینکـه خسـروی وفا 
در خصـوص تصمیمـات هیأت اجرایی 
ایـن موضـوع را مطـرح کـرد که با حضور 
ینـده  نما ن  به عنـوا د سـلیمی  بهـدا
ران موضوعـی  کمیسـیون ورزشـکا
پیگیری شده که این موضوع در رابطه 
با المپین ها بود. قرار شد المپین هایی 
که کمک هزینه هایی را از طرف کمیته 
ملـی المپیـک دریافـت می کردنـد، در 
سال 1402 هم هزینه بیشتری دریافت 
کننـد. در واقـع ایـن مبلـغ سـه برابـر 
خواهـد شـد. خبـر دیگـر اینکـه هیـأت 
اجرایـی تأییـد و موافقـت کـرده اعضـای 
کمیسـیون ورزشـکاران می تواننـد در 

کمیسـیون های دیگـر کمیتـه ملـی 
المپیـک حضـور داشـته باشـند. این دو 
اتفاق هـای خوبـی بـود کـه توسـط بهداد 
سلیمی در هیأت اجرایی پیگیری شده 

و بـه نتیجـه رسـیده اسـت.«
او در ارتباط با استعفای سجاد گنج زاده 
می گویـد: »اصـلاً در مـورد ایـن موضـوع 
تـا زمانـی کـه سـجاد گنج زاده از فرانسـه 
برنگشـته اسـت نباید صحبت کنیم. او 
در حال حاضر برای حضور در مسابقات 
کاراته اوپن پاریس راهی کشور فرانسه 
شـده و بایـد منتظـر باشـیم پـس از 
بازگشت به ایران با او جلسه ای داشته 
باشیم. همه ما از یک خانواده هستیم 
و کسـی نبایـد در خصـوص اسـتعفای 
گنـج زاده فعـلاً اظهارنظـر کنـد. مـن ایـن 
اسـتعفا را نـه تأییـد می کنـم نه تکذیب. 
بهتـر اسـت سـجاد گنـج زاده پـس از 
بازگشت به ایران در جلسه کمیسیون 
ورزشـکاران حضـور داشـته باشـد و در 
مـورد تصمیمـی کـه گرفتـه صحبـت 
کند. پس از آن در رابطه با این موضوع 

اطلاع  رسـانی می شـود.«

آزاده پیراکوه
روزنامه نگار

 نتایج عجیب 
در هفته 21 لیگ والیبال

 باخت پیکان 
پس از 9 برد پیاپی!

هفتـــه بیســـت و یکـــم لیـــگ برتـــر 
والیبـــال در حالـــی برگـــزار شـــد 
کـــه نـــوار پیروزی هـــای پیـــکان 
ــد و  ــاره شـ ــی پـ ــرد پیاپـ ــس از 9 بـ پـ
شـــاگردان پیمـــان اکبـــری در خانـــه 
ـــازی مهمـــی را  ـــه ب شـــهرداری ارومی
ــه  ــا کـ ــد. ارومیه ای هـ ــذار کردنـ واگـ
هماننـــد پیـــکان در هفته هـــای 
اخیـــر جـــزو بهتریـــن تیم هـــای 
ــازی  ــن بـ ــد، در ایـ ــر بودنـ ــگ برتـ لیـ
خانگـــی هـــم موفـــق شـــدند از 
ســـد پیـــکان رده دومـــی گذشـــته 
و یـــک بـــرد حســـاس دیگـــر را هـــم 

کســـب کننـــد.
ــه  ــن هفتـ ــب ایـ ــه جالـ ــر نتیجـ دیگـ
در رفســـنجان رقـــم خـــورد و تیـــم 
قعرنشـــین مـــس در تقابـــل بـــا 
هورســـان رامســـر بـــه چهارمیـــن بـــرد 
خـــود دســـت پیـــدا کـــرد تـــا همچنـــان 
)حداقـــل روی کاغـــذ( شـــانس 
صعـــود بـــه پلـــی آف را داشـــته باشـــد. 
هورســـان هـــم کـــه پیـــش از ایـــن 
بـــازی تـــا بـــالای جـــدول صعـــود 
ــای  ــت جـ ــن باخـ ــا ایـ ــود، بـ ــرده بـ کـ
ـــان الکترونیـــک داد. ـــه نی خـــود را ب

در جـــدال تیم هـــای هشـــتم و 
نهـــم جـــدول هـــم ایـــن ایفـــا ســـرام 
بـــود کـــه بـــا شکســـت 3 بـــر صفـــر 
گیتی پســـند، جایـــگاه هشـــتمی 
خـــود را مســـتحکم تر کـــرد و بـــه 
ـــن  ـــدوار شـــد. ای ـــود آن هـــم امی بهب
یازدهمیـــن بـــرد ایفـــا ســـرام بـــود 
کـــه ایـــن تیـــم را در شـــرایط برابـــر بـــا 
تیـــم ششـــم جـــدول یعنـــی فـــولاد 

ســـیرجان قـــرار داد.
ن  نیـــا ی هـــا  ز با یر  ســـا ر  د
الکترونیـــک بـــا نتیجـــه 3 بر 1 از ســـد 
ســـایپا گذشـــت و شـــهداب، راه یاب 
ملـــل مریـــوان را شکســـت داد. 
شـــهداب بـــا ایـــن پیـــروزی و کســـب 
بـــرد پانزدهـــم خـــود، جایـــگاه دومـــی 
خـــود را از پیـــکان پـــس گرفـــت و در 

یـــک قدمـــی هـــراز ایســـتاد.
ز  ا یکــی  در  هــم  مــل  آ ز  هــرا
یــن  حســاس ترین بازی هــای ا
هفتــه از ســد فــولاد ســیرجان 
ایرانیــان گذشــت تــا جایــگاه خود 

در صــدر را تثبیــت کنــد.
نتایج هفته بیست و یکم:

شهرداری ارومیه 3 - پیکان 1
مس رفسنجان 3 – هورسان صفر

سایپا 1 – نیان الکترونیک 3
گیتی پسند صفر – ایفا سرام 3
هراز 3 – فولاد سیرجان صفر
شهداب 3 – راه یاب ملل صفر

 
پیکان، سریک، 

سایپا و ذوب در 
نیمه نهایی لیگ 

والیبال بانوان
دور رفــت مرحلــه نیمه نهایــی 
لیــگ برتــر زنــان روز پنجشــنبه 
ششــم بهمن مــاه بــا دو دیــدار در 
شــهرهای تهــران و گنبــد پیگیــری 

می شــود.
بــا برگــزاری هفتــه چهاردهــم و 
پایانــی مرحلــه مقدماتــی لیــگ 
برتــر والیبــال زنــان تیم های پیکان 
تهــران، ســریک گنبــد، ســایپا 
تهــران و ذوب آهــن اصفهــان بــا 
کســب رتبه هــای اول تــا چهــارم بــه 
مرحلــه نیمه نهایی صعــود کردند.

مرحلــه نیمه نهایــی لیــگ برتــر 
زنــان روزهــای پنجشــنبه ششــم 
بهمــن )دور رفــت( و سه شــنبه 
11 بهمــن )دور برگشــت( بــا چهــار 
هــد شــد  ر پیگیــری خوا دیــدا
و در صــورت نیــاز بــه مســابقه 
ســوم، تیم هــای صعــود کننــده 
روز یکشــنبه 16 بهمن مــاه بــرای 
ــه مصــاف یکدیگــر  ــار ب ســومین ب

خواهنــد رفــت.
در مرحلــه نیمه نهایــی لیــگ برتــر 
زنــان ســال 1401 تیم هــای پیــکان 
تهــران و ذوب آهــن اصفهــان 
بــه مصــاف یکدیگــر می رونــد و 
تیم هــای ســایپا تهــران و ســریک 
بقه  گنبــد نیــز در دیگــر مســا
ایــن مرحلــه مقابــل هــم قــرار 

. می گیرنــد

 zخبر

 zگزارش

مجمـع فدراسـیون بسـکتبال در حالـی 
روز گذشـته برگـزار شـد کـه خیلی هـا 
منتظـر بودنـد تـا شـاهد قدرتنمایـی 
مخالفـان جـواد داوری باشـند. افـرادی 
کـه ماه هـا در تـلاش بودنـد تـا وزارت 
ورزش را ترغیب کنند با برگزاری مجمع 
فوق العاده، آنها را در مطرح کردن بحث 
برکنـاری داوری یـاری کنـد. اتفاقـی کـه 
بـا برگـزاری مجمـع عمومـی افتـاد امـا 
هیـچ خبـری از مخالفـان و منتقـدان 
نشـد. منتقدهایـی کـه داعیه جمع آوری 
20 الـی 30 امضـا را داشـتند امـا در 

مجمع عمومی هیچ خبری از آنها نشـد. 
مجمـع عمومـی فدراسـیون بسـکتبال 
روز گذشـته بـا حضـور اعضـای مجمـع 
و رؤسـای هیأت هـا، مطابـق بـا تمامـی 
مجامـع عمومـی بـه بررسـی صورت هـای 
مالـی و تشـریح فعالیت هـا و برنامه هـا 

گذشـت.

 تصویب صورت مالی با کسری 
70 هزار دلاری!

یکـی از مـوارد عجیـب مطـرح شـده 
در مجمـع دیـروز، ماجـرای پـاداش 

سومی نفت آبادان در باشگاه های آسیا 
بـود. پاداشـی 70 هـزار دلاری کـه البتـه 
بـه دوران مدیریـت رامیـن طباطبایـی 
مربـوط می شـد امـا به هـر ترتیب نه تنها 
بـه نفـت پرداخت نشـده بـود بلکه محل 

هزینـه شـدن آن نیـز مشـخص نشـد.
بـه خاطـر همیـن مشـکل و چنـد مـورد 
دیگـر هـم بـود کـه اعضـای مجمـع در 
نهایـت بـه تصویـب صـورت مالـی سـال 
1400 رأی ندادنـد. در نهایـت امـا بـا 
اعـلام دلایـل عجیبـی نظیـر مصلحـت 
بسـکتبال، ایـن صـورت مالـی یـک بـار 

دیگـر بـه رأی گذاشـته شـده و بـه شـیوه 
کدخدامنشـی تصویـب شـد.

 
 ماشین سرقتی و بدهی 

2 میلیاردی اسپانسر
ه  شـد قت  سـر شـین  ما ی  ا جـر ما
فدراسـیون هـم دیگر پرونـده باز صورت 
مالـی فدراسـیون بـود. خودرویـی کـه 
گفتـه می شـود از مقابـل در منـزل مدیـر 
سـابق تیم هـای ملـی دزدیـده شـده و 
برای جبران هزینه نه بیمه بدنه داشـته 
و نـه فـردی کـه تحویـل آن بـوده قیمـت 

کارشناسـی را بـرای جبـران خسـارت 
پذیرفتـه اسـت. فدراسـیون بسـکتبال 
 2 نسـر خـود هـم  ز اسپا همچنیـن ا
میلیـارد تومـان طلبـکار اسـت کـه فعـلاً 
وصـول نشـده و بایـد دیـد دربـاره آن چـه 

تدبیـری اتخـاذ می کنـد.

 اشغال زمین خانه بسکتبال!
جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال 
در ایـن مجمـع دربـاره علـت آغـاز نشـدن 
نـه بسـکتبال نیـز  پـروژه سـاخت خا
توضیح داد: »آقای دبیر در حال ساخت 

خانـه کشـتی اسـت و بـه همیـن دلیـل از 
زمیـن خانـه بسـکتبال به عنـوان کارگاه 
اسـتفاده کـرده اسـت. منتظریـم زمیـن 
خانه بسکتبال خالی شود تا کار ساخت 
و سـاز را شـروع کنیـم. خانـه بسـکتبال 
جدیـد پـروژه بزرگـی اسـت و یـک اتفـاق 
تاریخـی بـرای ایـن رشـته خواهـد بـود. 
نقشه ها و منابع لازم را تهیه و مشخص 
کرده ایـم، بـزودی و احتمـالاً از اواخـر 
سـال کـه آقـای دبیـر زمیـن مدنظـر مـا را 
خالـی کنـد، کار سـاخت و سـاز را شـروع 

 می کنیـم.«

بدون حضور منتقدان و پر از عجایب مالی!

در مجمع بسکتبال چه گذشت؟

 کمیسیون ورزشکاران و این بار یک ماجرای تازه

استعفای مبهم

امیـــر عزیزی پـــور در حالـــی ۱2 دی بـــا رأی اکثریـــت آرا بـــه مـــدت ۴ ســـال بـــه 
عنـــوان رئیـــس فدراســـیون اســـکواش انتخـــاب شـــد کـــه بـــا گذشـــت20 روز 
از زمـــان برگـــزاری انتخابـــات،  هنـــوز خبـــری از ابـــاغ حکـــم او از ســـوی وزیـــر 
ـــا  ـــان نیســـت. در ایـــن میـــان برخـــی مخالفـــت وزارت ورزش ب ورزش و جوان
حضـــور او در ایـــن رشـــته و ماجـــرای انتخابـــات ۱۴ آذر و لغـــو آن بـــا خـــروج 

حامیـــان عزیـــزی را علـــت اصلـــی ایـــن تأخیـــر مـــی  داننـــد.

امیــر علی اکبــری بــرای حضور در کمپ تمرینی یک ماهــه خود راهی برزیل 
شــده تــا تمرینــات خــود را زیــر نظــر »آنــدره بنکــی« در شــهر ماریانــا برزیــل 
پیگیــری کنــد. او در ایــن کمــپ با دو، ســه فایتــر دیگر اســپارینگ می کند و 
قــرار اســت چنــد مربــی مطرح جوجیتســو هــم در این کمپ حاضر شــوند. 
شــایعات زیــادی پیرامــون فایــت بعدی علی اکبری شــنیده شــده، امــا قرار 

اســت او بــزودی در ایــن خصــوص بــه طور رســمی اطاع رســانی کند.

امیر علی اکبری امیر عزیزی پور

حضور در کمپ تمرینی برزیلتأخیر سه هفته  ای در صدور حکم

ـــام  ـــاره اســـتفاده از ن ـــان درب ـــر ورزش و جوان ســـید محمـــد پولادگـــر معـــاون وزی
جعلـــی خلیـــج در مســـابقات بســـکتبال غـــرب آســـیا گفـــت: » مـــن در مـــورد ایـــن 
موضـــوع در جریـــان نبـــودم و امـــروز داوری آن را بـــه مـــن اعـــام کـــرد و حتمـــا 
پیگیـــری می کنیـــم. البتـــه اینطـــور هـــم نیســـت کـــه آنهـــا چـــون نوشـــته اند خلیـــج 
حتمـــا قصـــد و نیتـــی داشـــته اند. در مجمـــوع اطـــاع کافـــی نـــدارم امـــا دســـتور 

پیگیـــری خواهـــم داد.«

سید محمد پولادگر:

در جریان استفاده از نام خلیج در بسکتبال نبودم!

اعلام خبر استعفای 
سجاد گنج زاده از 

کمیسیون ورزشکاران 
یک بار دیگر نام این 

کمیسیون را سر زبان ها 
انداخت؛ کمیسیونی 
که با کلی سر و صدا 

تشکیل شد اما شرایط 
به گونه ای پیش رفت 

که عملاً هیچ جلسه 
مفیدی تشکیل نشد 

و حالا هم خبر از 
استعفای رئیس آن به 

گوش می رسد؛ اتفاقی 
که نشان می دهد 

سکوتی که در این 
مدت جاری بوده، 

ناگفته های زیادی را در 
خود دارد.

ZOOM
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